



Séréna HABIB

- PharmD, MSc. Cosmetology
- Research and Development at The Estée Lauder Companies

As a research and development scientist, offering an innovative, high quality and efficient product are my go-to pillars and motivation in my everyday work. Excellence is my measure!

I think that sharing scientific facts and popularizing complex issues is extremely exciting. I find pleasure in developing and analyzing different topics in the aim of twisting a complex subject into a simple and accessible information.

I love challenges and adrenaline boosts.

Left my home country to pursue a career in the cosmetics/luxury industry which I am extremely passionate about.

And what is exciting?

The best is yet to come!



Séréna HABIB

- PharmD, M2-Cosmétologie
- Recherche et développement chez The Estée Lauder Companies

En tant que scientifique en recherche et développement, offrir un produit innovant, de haute qualité et efficace sont mes piliers et ma motivation dans mon travail quotidien. L'excellence est ma mesure !

Pour moi, partager des faits scientifiques et vulgariser des sujets complexes est extrêmement passionnant. Je trouve un plaisir à développer et analyser différents sujets dans le but de rendre un sujet complexe en une information simple et accessible.

J'adore les défis et les boosts d'adrénaline.

J'ai quitté mon pays d'origine pour poursuivre une carrière dans l'industrie cosmétique / luxe qui me passionne énormément.

Et qu'est-ce qui est excitant ?

Le meilleur est à venir !